

ការចុះឈ្មោះបោះឆ្នោត ថ្នាក់មូលដ្ឋានឆ្នាំ 2019

ការបោះឆ្នោតក្នុងមូលដ្ឋានគឺជាពេលវេលាដែលយើងសម្រេចថាអ្នកណាជាអ្នកតំណាងឱ្យយើង
ចំពោះក្រុមប្រឹក្សា និងគណៈកម្មការសុខាភិបាលរបស់យើង។ នរណាម្នាក់ដែលស្ថិតនៅក្នុង
បញ្ជីបោះឆ្នោតអាចបោះឆ្នោតនៅក្នុងការបោះឆ្នោតថ្នាក់មូលដ្ឋានបាន។ ការបោះឆ្នោតនឹង
ត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការបោះឆ្នោតតាមប្រៃសណីយ៍នៅខែតុលា ឆ្នាំនេះ។

ការបោះឆ្នោតទាំងនេះគឺសម្រាប់ក្រុមប្រឹក្សាថ្នាក់ក្រុង និងខ័ណ្ឌ ក្រុមប្រឹក្សាថ្នាក់តំបន់ និងគណៈកម្មការសុខាភិបាលខ័ណ្ឌ។ នៅក្នុងតំបន់
ខ្លះនៃប្រទេសញូវហ្សឺឡែន ការបោះឆ្នោតក៏នឹងត្រូវបានប្រារព្ធធ្វើឡើងសម្រាប់គណៈកម្មការមូលដ្ឋាន និងសហគមន៍ផ្តល់អាជ្ញាប័ណ្ណលើ
ទំនុកចិត្ត និងអង្គការមួយចំនួនផ្សេងទៀត។

អ្នកចាំបាច់ត្រូវចុះឈ្មោះដើម្បីអាចបោះឆ្នោត និងបញ្ចេញមតិរបស់អ្នកនៅក្នុងការបោះឆ្នោតថ្នាក់មូលដ្ឋានបាន។

អ្នកអាចចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតបាន ប្រសិនបើអ្នកមានអាយុ 18 ឆ្នាំឡើង ជាពលរដ្ឋឬជាអ្នករស់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ក្នុងប្រទេសនូវហ្សឺឡែន
ហើយបានរស់នៅក្នុងប្រទេសនូវហ្សឺឡែនលើសពីមួយឆ្នាំជាបន្តបន្ទាប់នៅពេលណាមួយក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។

ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដតាមដែលធ្វើទៅបានថាមានមនុស្សជាច្រើនបានចុះឈ្មោះទាន់ពេលវេលាក្នុងការបោះឆ្នោត អ្នកគ្រប់គ្នា
ដែលបច្ចុប្បន្នកំពុងស្ថិតនៅលើបញ្ជីនឹងទទួលបានកញ្ចប់ព័ត៌មានបច្ចុប្បន្នភាពនៃការចុះឈ្មោះក្នុងសំបុត្រចាប់ពីថ្ងៃទី 29
ខែមិថុនានេះតទៅ។ អ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺត្រូវពិនិត្យមើលថាតើព័ត៌មានលម្អិតរបស់អ្នកគឺត្រឹមត្រូវឬអត់។ ប្រសិនបើព័ត៌មានទាំងនេះគឺត្រឹមត្រូវ
អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើអ្វីទៀតទេ។ បើមានអ្វីមួយត្រូវធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព ត្រូវធ្វើការផ្លាស់ប្តូរ រួចហើយផ្ញើវាមកយើងវិញភ្លាម។

ប្រសិនបើអ្នកមិនទទួលបានកញ្ចប់ព័ត៌មាននៅថ្ងៃចន្ទ ទី 8 ខែកក្កដាទេ វាមានន័យថាអ្នកមិនត្រូវបានចុះឈ្មោះបោះឆ្នោត ឬថាព័ត៌មាន
លម្អិតរបស់អ្នកមិនទាន់ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពទេ។ ដើម្បីចុះឈ្មោះ ឬធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានលម្អិតរបស់អ្នក អ្នកត្រូវបំពេញសំណុំបែបបទ
ចុះឈ្មោះថ្មី។ សូមចូលទៅលើអ៊ីនធឺណិតតាម vote.nz ឬទូរស័ព្ទមកលេខ **0800 36 76 56** ដើម្បីស្នើសុំឱ្យផ្ញើសំណុំបែបបទមកអ្នក។

ការបោះឆ្នោតត្រូវបានដំណើរការដោយក្រុមប្រឹក្សាក្នុងមូលដ្ឋាន ហើយនៅចុងខែកញ្ញា ពួកគេនឹងផ្ញើឯកសារបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រទៅ
អ្នកបោះឆ្នោតទាំងអស់ដែលមានឈ្មោះក្នុងបញ្ជីបោះឆ្នោត។

**ប្រសិនបើអ្នកមិនបានចុះឈ្មោះនៅត្រឹមថ្ងៃសុក្រទី 16 ខែសីហា នោះអ្នកនឹងមិនទទួលបានឯកសារបោះឆ្នោតរបស់
អ្នកដែលបានធ្វើទៅឱ្យអ្នកតាមសំបុត្រទេ។** ប្រសិនបើអ្នកចុះឈ្មោះក្រោយកាលបរិច្ឆេទនេះ អ្នកនឹងត្រូវស្នើ
សុំឯកសារបោះឆ្នោតពីសេវាមន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតក្រុមប្រឹក្សាមូលដ្ឋានរបស់អ្នក។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីពីការចុះឈ្មោះបោះឆ្នោត
សូមចូលទៅកាន់ vote.nz

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីការបោះឆ្នោតក្នុងដំ
ណើរការបោះឆ្នោតថ្នាក់មូលដ្ឋាន សូមចូលទៅកាន់
vote2019.co.nz

